
 

 
Ordinært bestyrelsesmøde søndag d. 12 maj 2019.  

 
Formanden oplyste, at Nyborg kommune har meddelt, at en nybygning 
indrettet til spinning vil beløbe sig til kr. 2,4 mio. Kr og ikke som forventet et 
sted mellem 1 og 1,5 mio. Kr.  
Der kunne derfor ikke findes økonomi til at sætte projektet igang i dette 
budgetår, men kultur og fritidsudvalget er stadig positive over for projektet og 
vil tage det op til november 2019 i forhold til det nye budgetår.  
 
Formanden oplyste, at han så 3 muligheder i forhold til udmeldingen. 
 

1. At afvente en beslutning i november. med risiko for at der stadig ikke er 
økonomi til det, efter formandens opfattelse, særdeles dyre byggeri.  

2. At affinde sig med de nuværende rammer, og evt. lave begrænsninger i 
forhold til antallet af brugere.  

3. At flytte til lokaler et andet sted i Nyborg.  
 
Der var enighed i bestyrelsen om, at det er utilfredsstillende at der nu efter 7 
mdr. stadig ikke er en afgørelse på vores ansøgning til kommunen.  
Der var enighed om, at det, at afvente en afgørelse sidst i 2019, stadig er 
behæftet med en væsentlig risiko for at projektet igen udskydes eller 
forkastes.  
 
Der var enighed om, at det er ærgerligt at skulle forlade lokaliteten i 
idrætscentret, men at det omvendt vil give en ny række muligheder i forhold 
til, at tilbyde yderligere aktiviteter til vore medlemmer i rammer der er endnu 
større end den ret begrænsede mulighed ved at overtage spinningslokalet på. 
ca 80 m2.  
 
Der var enighed om at afsøge muligheder i erhvervslejemål i Nyborg by i 
størrelsesorden 6-800 m2.  
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